
附件：
2025“一带一路”绿色供应链案例
申报表

	案例名称
	

	单位名称
	

	所属行业
	

	主要业务
	

	地    址
	
	邮    编
	

	法人姓名
	
	职务
	

	手机电话
	
	邮箱
	

	申报负责人
	姓    名
	
	联系方式
	

	
	职    务
	
	电子邮箱
	

	申报单位简介
	（限500字）

	申报单位
绿色供应链
战略规划
	（限800字，主要内容包含：本企业的具体的绿色供应链战略规划和目标、具体的绿色供应链相关规章制度、负责绿色供应链管理机构或部门及其具体相关职责等方面。注：请提供详细的规章制度内容，商业机密除外）

	申报单位
绿色供应链
实施情况
	（限1000字，主要内容包含：上游供应商绿色管理具体如何实施、绿色生产和物料具体如何实施、绿色回收具体如何实施、绿色营销具体如何实施、绿色信息分享平台如何具体建设、绿色信息披露如何具体实施等方面）

	申报单位
绿色供应链
实施成效
	（限600字，主要内容包含：请详细描述本企业在实施绿色供应链案例方面取得的成效成果情况，案例经验分享和建议等方面）

	经研究，我单位决定参与《2025“一带一路”绿色供应链案例》申报，承诺所提交资料内容真实、准确、客观，项目知识产权明晰，不存在任何纠纷并同意公开所提交所有资料内容。   
单位公章
年    月    日   

	联系人：李东华         电  话：13301209306         邮  箱：LDH@wedr.org.cn


注意事项：1、所有申报资料均需提供加盖公章后的电子版，以附件形式发送到指定邮箱；
2、本次申报不收取任何费用。
Annex 
2025 "Belt and Road" Green Supply Chain Case 
Application Form

	Case Name
	

	Company Name
	

	Industry
	

	Main Business
	

	Address
	
	Postal Code
	

	Legal Representative
	Name
	
	Job Title
	

	
	Mobile
	
	Email
	

	Contact Person
	Name
	
	Mobile
	

	
	Job Title 
	
	Email
	

	Brief Introduction of the Company
	(Within 500 words)

	Green Supply Chain Strategic Planning of the Company
	(Limit: 800 words. The main content should include the company’s specific green supply chain strategic planning and goals, relevant regulations, the responsible management institution or department, and its specific responsibilities. Note: Please provide detailed regulations, except for business secrets.)

	Implementation of the Green Supply Chain
	(Limit: 1000 words. The main content should include: how upstream supplier green management is implemented, how green production and materials are implemented, how green recycling is carried out, how green marketing is implemented, how the green information-sharing platform is built, and how green information disclosure is executed.)

	Achievements in Green Supply Chain Implementation
	(Limit: 600 words. The main content should include: detailed descriptions of the enterprise’s achievements in implementing the green supply chain, case studies, experiences, and recommendations.)

	After careful consideration, our organization has decided to participate in the “2025 Belt and Road Green Supply Chain Case” application. We hereby commit that all submitted materials are truthful, accurate, and objective. The intellectual property rights of the project are clear and free from disputes. We agree to disclose all submitted materials.

(Official Seal)
Date: ___ Year ___ Month ___ Day

	Contact Person: Li Donghua
Phone: 13301209306
Email: LDH@wedr.org.cn


Submission Instructions:
I. All application materials must be stamped with the official seal and provided in electronic format as an attachment sent to the designated email.
II. No fees will be charged for this application.



